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BO.0022.1.28.2015 

 

 

PROTOKÓŁ NR  32/2015 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu  23 lipca  2015 roku  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania 

pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczyciela emeryta z Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

5.2. Pismo Kierownika ds. Rozwoju Powiatu w sprawie wniosku o udzielenie zamówienia 

publicznego na „wykonanie opracowania audytów energetycznych i dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej termomodernizacji budynków użyteczności publicznej” – 

zajęcie stanowiska. 

5.3. Pismo Burmistrza Miasta Nieszawy w sprawie nieodpłatnego przekazania na własność 

Miastu Nieszawa Placu Kazimierza Jagiellończyka – zajęcie stanowiska. 

5.4. Pismo Starosty Włocławskiego w sprawie współpracy Powiatu Włocławskiego i Powiatu 

Aleksandrowskiego przy przebudowie drogi powiatowej nr 2807C Osięciny – Wieniec – 

Włocławek – zajęcie stanowiska. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy            

w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.7. Wniosek o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

„Ubezpieczenie majątku i  innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz jednostkami 

organizacyjnymi” – zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – Otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu i panią Skarbnik. Pan 

Wicestarosta i pan Sekretarz przebywają na urlopie.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 
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Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – Stwierdzam quorum. W posiedzeniu Zarządu bierze udział dwóch 

członków. W związku z tym Zarząd posiada quorum. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna  – Proponuję przyjąć, bez czytania, protokół z ostatniego posiedzenia 

Zarządu, z dnia 16 lipca 2015 roku. Posiedzenie to prowadził Pan Wicestarosta.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 31/2015 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 16 lipca 2015 roku. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy do punktu 4 – Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Proponuję w tym porządku dodać punkt 5.7 - Wniosek o wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na „Ubezpieczenie majątku i  innych interesów Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz jednostkami organizacyjnymi” – zajęcie stanowiska. Czy są inne 

propozycje zmiany porządku? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem dzisiejszego porządku posiedzenia 

z zaproponowaną zmianą? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1.  

Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy  do  punktu  5.1 -  Pismo  Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego 

dla nauczycieli emerytów z Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Naczelnik 

Wydziału Polityki Społecznej Pani Paulina Smykowska informuje, że wpłynęły pisma nauczycieli 

emeryta z Zespołu Szkół Nr1 Centrum Kształcenia Praktycznego dotyczące przyznania pomocy                

z funduszu zdrowotnego. Wnioski te spełniają wymogi formalne, w związku z tym proponuję 

przyznać świadczenia zdrowotne dla dwóch osób, dla jednej pani w wysokości 500 zł i dla drugiej 

pani w wysokości 1.000 zł. Pani Skarbnik, czy szkoła ma środki na ten cel u siebie w budżecie?  

 

Pani Dorota Sobierajska – Muszę to sprawdzić. Jeśli będzie szkoła miała swoje środki to dobrze. 

Jeśli szkoła nie ma swoich środków to dofinansowanie zostanie przyznane po dokonaniu zmian               

w budżecie powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – Dziękuję bardzo. Kto jest ZA ? 
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Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Zarząd Powiatu postanowił przyznać świadczenie zdrowotne dla nauczycieli emerytów z Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, po dokonaniu zmian w budżecie powiatu: 

- dla Pani D. D. w wysokości 500 zł, 

- dla Pani Z. B. w wysokości 1.000 zł. 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu nr PS.3032.18.2015 w sprawie 

przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli emerytów z Zespołu Szkół                

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2.  

Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy do punktu 5.2 - Pismo Kierownika ds. Rozwoju Powiatu              

w sprawie wniosku o udzielenie zamówienia publicznego na „wykonanie opracowania audytów 

energetycznych i dokumentacji projektowo – kosztorysowej termomodernizacji budynków 

użyteczności publicznej” – zajęcie stanowiska. Jak Państwo wiecie, w postępowaniu tym chodzi               

o audyty energetyczne i termomodernizację budynków Zespołu Szkół Nr 1, Zespołu Szkół Nr 2               

i Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie. Te przedsięwzięcia będą się mieściły w Strategii 

Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego, w ZITach powiatowych. Choć przewidywany termin 

realizacji tych inwestycji to rok 2016, to już teraz musimy ten wniosek zaakceptować. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Zauważyłam, że w pozycjach w planie rzeczowo – finansowym jest 

tylko dział 801, rozdział 8130 czyli Zespół Szkół Nr 1 i Zespół Szkół Nr 2. Brakuje Domu Pomocy 

Społecznej. Trzeba tę klasyfikację tutaj dodać ponieważ mieści się ona w innym rozdziale.  

 

Pan Dariusz Wochna – Dziękuję Pani Skarbnik. Uwaga ta zostanie przekazana osobie która 

sporządziła dokumentacje. Proponuję zaakceptować wniosek o wszczęcie udzielenia zamówienia, 

którego wartość nie przekracza wyrażonej w złotych równowartości kwoty 30.000 euro na 

„wykonanie opracowania audytów energetycznych i dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

termomodernizacji budynków użyteczności publicznej”. Kto jest za? Dziękuję bardzo. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Zarząd Powiatu postanowił wyrazić zgodę na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego, którego wartość nie przekracza wyrażonej w złotych równowartości 30.000 euro na 

„wykonanie opracowania audytów energetycznych i dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

termomodernizacji budynków użyteczności publicznej”. 

 

Pismo Kierownika ds. Rozwoju Powiatu nr RZ.275.9.2015 w sprawie wniosku o udzielenie 

zamówienia publicznego na „wykonanie opracowania audytów energetycznych i dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej termomodernizacji budynków użyteczności publicznej”, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3.  

Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy do punktu 5.3 - Pismo Burmistrza Miasta Nieszawy                    

w sprawie nieodpłatnego przekazania na własność Miastu Nieszawa Placu Kazimierza 

Jagiellończyka – zajęcie stanowiska. Pan Burmistrz, zwrócił się do mnie, jako Przewodniczącego 

Zarządu Powiatu, z prośbą o przekazanie na własność Miastu Nieszawa Placu Kazimierza 

Jagiellończyka, który jest własnością Powiatu Aleksandrowskiego. Pan Burmistrz nadmienia, że            

w chwili obecnej Miasto Nieszawa posiada ważną umowę użyczenia tego Placu zawartą pomiędzy 

byłym Burmistrzem a Zarządem Powiatu na okres 10 lat. Swoją prośbę pan Burmistrz motywuje 

tym, że jest to centralny punkt miasta, co powoduje szczególne zainteresowanie tym miejscem 

radnych oraz mieszkańców. Nieszawa chce zadbać o wygląd tego miejsca z uwagi na fakt, że jest to 

priorytetowe miejsce jeśli chodzi o wizerunek Miasta Nieszawy. Zgodnie z ustawą                                   

o gospodarce nieruchomościami jesteśmy władni do przekazania takiej darowizny na cele publiczne 

innej jednostce samorządu terytorialnego z określeniem celu użytkowania. Zwróciliśmy się również 

do pana Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, który wyraził pozytywna opinię w tej sprawie, nie 

wnosi sprzeciwu przeciwko przekazania tej drogi Miastu Nieszawa. Myślę, że takie przekazanie jest 

zasadne. Plac ten jest w centralnym punkcie Miasta Nieszawy. Jest on, zgodnie z umową,                       

w użyczeniu tak więc od pewnego czasu Miasto Nieszawa utrzymuje ten Plac. Ja proponuję 

wyrazić zgodę na przekazanie tego placu i wszcząć odpowiednie procedury z tym związane. 

Musimy wygasić trwały zarząd, następnie musimy poddać to zagadnienie pod obrady Rady 

Powiatu. Podobną uchwałę musi podjąć Rada Miasta Nieszawy i dopiero wtedy moglibyśmy 

spisać, na okoliczność tej darowizny, akt notarialny. Kto jest za? Dziękuję bardzo. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przekazanie na własność Miastu Nieszawa Placu Kazimierza 

Jagiellończyka oraz postanowił wszcząć procedurę przekazania. 

 

Pismo Burmistrza Miasta Nieszawy nr ZIB.1610.45.2015 w sprawie nieodpłatnego przekazania na 

własność Miastu Nieszawa Placu Kazimierza Jagiellończyka, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4.  

Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy do punktu 5.4 - Pismo Starosty Włocławskiego w sprawie 

współpracy Powiatu Włocławskiego i Powiatu Aleksandrowskiego przy przebudowie drogi 

powiatowej nr 2807C Osięciny – Wieniec – Włocławek – zajęcie stanowiska. Pan Starosta 

Włocławski zwrócił się do mnie z propozycją partycypacji Powiatu Aleksandrowskiego                         

w przedsięwzięciu drogowym dotyczącym przebudowy drogi Osięciny – Wieniec – Włocławek. 

Pan Starosta chce zrobić dokumentację projektową i wystąpić o dofinansowanie do, tak zwanych, 

Schetynówek. My jednak mamy zaplanowane inne przedsięwzięcia, mam tutaj na myśli Aleję 700 

Lecia, którą to inwestycję mamy prowadzić wspólnie z Miastem Ciechocinek. Mamy jeszcze 

zaplanowane wspólne inwestycje z poszczególnymi gminami dotyczące dróg. Jeśli Urząd 

Marszałkowski zaakceptuje Strategię Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego to będziemy musieli 

zabezpieczyć środki finansowe na udział własny potrzebny przy partycypacji w projekty, tak 

zwane, twarde, w wysokości minimum 15%. Biorąc to wszystko pod uwagę oraz to, że Pan Starosta 

zwrócił się do nas dość późno, proponowałbym rozpatrzyć ten wniosek negatywnie. Ta droga nie 

jest dla nas priorytetowa, mamy na swoim terenie ważniejsze drogi. Tak więc proponuje abyśmy, 
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na dzień dzisiejszy, w tym przedsięwzięciu nie partycypowali. Proponuję przygotować stosowne 

pismo w tej sprawie do Starosty Włocławskiego.  

Kto jest za? Dziękuję. 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył Pismo Starosty Włocławskiego dotyczące partycypacji 

Powiatu Aleksandrowskiego w realizacji inwestycji związanej z przebudową drogi nr 2807C 

Osięciny – Wieniec – Włocławek. 

 

Pismo Starosty Włocławskiego nr IR.042.31.2015 w sprawie współpracy Powiatu Włocławskiego             

i Powiatu Aleksandrowskiego przy przebudowie drogi powiatowej nr 2807C Osięciny – Wieniec – 

Włocławek, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5.  

Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy do punktu 5.5 - Projekt uchwały Zarządu Powiatu                     

w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim. Ten regulamin, literalnie, się nie zmienia w stosunku do tego, który obowiązywał,  

który żeśmy wcześniej przyjęli. Natomiast występowało w tym poprzednim regulaminie trochę 

błędów literowych, w którymś miejscu nie było dodane sformułowanie o zastępcy dyrektora. 

Generalnie zachodzą tutaj nieduże zmiany. W samym schemacie organizacyjnym też nic się nie 

zmienia. W związku z tym, ze ten regulamin został poprawiony, został zaakceptowany przez radcę 

prawnego zarówno Starostwa Powiatowego jak i radce prawnego Powiatowego Urzędu Pracy, 

proponuję aby podjąć tę uchwałę.  

 

Pan Lotfi Mansour – Co tam było dodane?  

 

Pan Dariusz Wochna – Poprzedni regulamin zmienialiśmy z powodu powołania zastępcy 

dyrektora. Natomiast w samej treści regulaminu w miejscach gdzie powinien pojawić się zastępca 

dyrektora – brakowało takich zapisów. Teraz regulamin ten został uzupełniony. I to są właśnie takie 

zmiany. Proponuje podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pismo Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim nr DO.I.072.11.2015              

w sprawie ustalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu 

Pracy w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.6.  

Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy do punktu 5.6 - Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

nadania statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. Zmiana 

dotychczasowego statutu wynika z konieczności dostosowania go do nowych przepisów prawa                

w szczególności do zmian wynikających z ustaw o samorządzie powiatowym, o finansach 

publicznych, o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy oraz o rehabilitacji zawodowej                

i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych jak również w sprawie szczegółowych 

warunków realizacji oraz trybu i sposobu prowadzenia usług rynku pracy. Ten statut został 

zaopiniowany przez radcę prawnego Starostwa oraz przez radcę prawnego Powiatowego Urzędu 

Pracy. W związku z powyższym proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

nadania statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Aleksandrowie Kujawskim i wnieść go pod 

obrady najbliższej sesji Rady Powiatu, która będzie miała miejsce, najprawdopodobniej w miesiącu 

wrześniu. Kto jest za? Dziękuję. 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu 

Powiatowemu Urzędowi Pracy w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił wnieść go pod obrady  

VII sesji Rady Powiatu 

 

Pismo Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim nr DO.I.072.10.2015       

w sprawie ustalenia Statutu Powiatowego Urzędu Pracy wraz z projektem uchwały Rady Powiatu  

w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad 5.7.  

Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy do punktu 5.7 - Wniosek o wszczęcie postępowania             

o udzielenie zamówienia publicznego na „Ubezpieczenie majątku i  innych interesów Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz jednostkami organizacyjnymi” – zajęcie stanowiska. Mamy trzy części 

składowe tego wniosku: pierwsza – ubezpieczenie majątku, odpowiedzialności cywilnej i osób 

Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi; druga – ubezpieczenie pojazdów 

mechanicznych Powiatu Aleksandrowskiego i trzecia – ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. Jest tu załączona cała 

specyfikacja istotnych warunków zamówienia, wzory umów oraz projekt uchwały w sprawie 

wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego, powołanie Komisji przetargowej na „ubezpieczenie majątku i innych interesów 

Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” oraz przyjęcie regulaminu 

komisji przetargowej. Czy są pytania? Nie ma. Proponuję więc  zaakceptować ten wniosek i 

wszcząć procedurę postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na ubezpieczenie majątku i 

innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi oraz podjąć 

uchwałę w przedmiotowej sprawie. Kto jest za? Dziękuję. 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu postanowił wyrazić zgodę o na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na „Ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz                        

z jednostkami organizacyjnymi” oraz podjął uchwałę w sprawie wszczęcia postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego, powołania komisji 

przetargowej na „ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz z 

jednostkami organizacyjnymi” oraz przyjęcia regulaminu komisji przetargowej. 
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Wniosek o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Ubezpieczenie 

majątku i  innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz jednostkami organizacyjnymi”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. 
Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy do punktu 5.6 - sprawy różne. Nie ma. 

 

 

Ad. 7.  

Pan Dariusz Wochna – Przechodzimy do punktu 7 -  inne sprawy wniesione przez członków 

Zarządu. Nie ma.  

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
Pan Dariusz Wochna – W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam dzisiejsze 

posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu  zostało zamknięte o godzinie 10.15 

 

 

 

 

Protokołowała: Agnieszka Sobiecka - Podlewska ………………………. 


